

Referat fra Bestyrelsesmøde den 5. april 2023.

Fremmødte: Esther, Peter, Sanne, Lynge og Lone.

1. Formanden vurderer, hvad der er vigtigt at informere resten af bestyrelsen omkring.
2. Ved Bestyrelsesmøde kan man, hvis man er forhindret i at møde op, deltage pr. telefon. Men har dog ingen stemmeret, når man ikke er fysisk tilstede.
3. Da anlægget i Fælleshuset er gammelt og fungerer dårligt, skal der undersøges, hvad et nyt koster og om der er penge i budgettet til det.
4. Vi blev enige om, at der skal skrives forskellige ting ned til Banko og i en mappe. Så alle kan have en mulighed for at træde til ved evt. fravær.
5. Vi får orden i Banko skabet, så det bliver overskueligt hvad der er i skabet.
6. Vi er enige om, at der skal bruges mindst muligt af engangs service. Vi vil dog tage stilling til dette for hvert arrangement. Dette kan afhænge af hvor mange personer der er til oprydning.
7. Lynge vil til næste Banko aften, holde et oplæg omkring åbningstiden til Banko.
8. Vi er enige om, at der fremadrettet skal være mulighed for at købe kage. Hvis der ikke er mulighed for, den frivillige kan bage en kage til en Banko aften, skal Esther hurtigst mulig have besked. For at kunne købe en kage eller høre om en anden kan have lyst til at bage en kage.
9. Gul markering på kantsten ved garage. Kontakter Morten.
10. Der er en del gamle bestyrelsesmapper i Fælleshuset. Vi spørger Fruehøjgaard om der er regelsæt omkring bortskaffelse af de mapper.
11. Vi snakker med Jesper omkring beplantning i de små sandkasser – økonomi/ hvornår og hvordan. Derefter tager vi fat i de frivillige og hører om der er nogle der er interesseret i at hjælpe til.
12. Der har været møde med Kompan, Hanne, Jesper på legepladsen den 3. april. Kompan vil derefter komme med et tilbud på, de ønsker vi kom med. En legeplads for børn i alle aldre. Hanne vil derefter lave ansøgning til fond.
13. Den 7. oktober bliver der et arrangement til Søby Brunkulsmuseum. Esther har undersøgt med tidspunkt og pris. Der vil komme en indbydelse efter sommerferien.
14. Bestyrelsen har valgt at aflyse mødet med Plads til forskel den 18. april.
15. Esther står for indkøb til arrangementet den 22. april.

EVT:

- Aftalt der skal være en tovholder på oprydning ved arrangementer, en der koordinere hvem der gør hvad, samt gå efter er gjort og korrekt.
- Snakket omkring at de forskellige mopper og støvsuger trænger til en udskiftning i Fælleshuset. Spørger Hanne om der er økonomi til dette.
- Vi vil gerne have en lille trappestige der kan klappes sammen. Vi kigger på en og tager den med Hanne.
- For at få mere plads i det lille rum i Fælleshuset, vil vi spørge Jens, om der er mulighed for, at sætte noget over i det rum, der er tæt på Gæsteværelset.

90101 Afdeling Fruehøj  
Afdelingsbestyrelsens møde den 5/4 2023

Administrationen har modtaget referatet den 11/4 2023  
Administrationen har gennemgået referatet den 19/4 2023

---

### **Administrationens bemærkninger til referatet:**

Administrationen har kun bemærkning til **referatets punkt 9** – Gul markering på kantsten ved garage:

Sagen drejer sig om, at det kan være svært at komme ind og ud af garager, når der holder nogen op langs kantstenen overfor garagerne.

Morten Hove Andersen og Lone Olesen har talt om 3 løsningsforslag:

1. at markere kantsten med gul farve
2. at tegne zebrastriber på asfalten
3. at sætte Parkering forbudt-skilt op, men det er der vist allerede.

Morten Hove Andersen afventer afdelingsbestyrelsens tilbagevenden.